
 

Referat fra bestyrelsesmøde den 11. september 2018 for 
Grundejerforeningen Suderbo I. 

 
 

Til stede var Peter Christensen (PC), Kjeld Stoksted Nielsen (KN), Anders Hansen (AH), Brian Strøm (BS) 
(mødeholder) og Carsten Kjær (CK)(Referent).  
 
DAGSORDEN:  
1. Godkendelse af referat fra mødet den 17. juli 2018 hos (BS)  

2. Orientering fra formanden (PC).  

4. Opsætning af efterårets containere  

4. Hjemmeside (AH).  

5. Vintervedligeholdelse (KN og BS).  
6. Orientering fra kasserer (AH). 
7. Bordet rundt. 
8. Næste møde - forslag: tirsdag den 4. december 2018 kl. 1930 ved Kjeld Nielsen 
 
 
1. Referatet fra sidste møde godkendt med anmærkning om, at fejl i punkt 2, hvor KN er anført mod 
rettelig AH.  
 
2. PC orienterede om, at han havde haft kontakt med Frederikshavn kommune vedr. formandsskiftet. 
 
3. KN orienterede om, han havde aftalt containere med Stæten med opsætning den 12. oktober og 
nedtagning igen den 22. oktober 2018. Containere opstilles som tidligere. 
 
4. AH foreviste udkast til ny hjemmeside, hvilket blev vedtaget at arbejde videre med. Samtidig aftalt, at 
BS personligt kontakter nye indflyttere i grundejerforeningen for velkomst. 
 
5. KN forelagde tilbud fra Stæten for vintervedligeholdelse 2018/2019, hvilket blev vedtaget.  
 
6. KN foretager egentlig overdragelse til AH inden oktober. 
- Brohus' tilbud for 2018/2019 forelagt og godkendt, men påpeget, at han skal slå græsset under 
fodboldmålene på Heimdalsvej.  
- Bannerslund Skovservice har beskåret de fritstående egetræer som aftalt. Pænt resultat. 
- KN oplyste, at økonomien så sund ud, og meget lig sidste år. 
 
7. - AH foreslog "Nabohjælpskilte" ved indgangene til stiarealet. Han undersøger om lovligheden og 
indsamler tilbud. 
- BS undersøger, hvilke forpligtigelser vi har som forening i forhold til persondataloven. 
- PC vil gerne, at vi fortæller på hjemmesiden, at medlemmerne skal overholde reglerne om hegn i skel, 
hvilket på intet tidspunkt er håndhævet. PC laver et oplæg. 
- PC forespurgte til, hvem der har ansvaret, hvis et barn kom til skade på legepladsen på Lokesvej. 
Enighed om, at der må været beboerne på Lokesvej, da det er dem er har stillet den op for egne midler og 
selv forestår vedligeholdelsen. BS følger jævnligt op, især når der har været inspektion. 
 

 8. Næste møde aftalt til: onsdag den 5. december 2018 kl. 1830 hos KN. 

 


